
 
ZAPISNIK 

 
s Osnivačke sjednice Skupštine Turističke zajednice 

grada Vukovara za mandatno razdoblje 2010. – 2014. 
održane dana 21. kolovoza 2014. g. u 11 sati u prostorijama Hotela Lav 

 
 
 
 

NAZOČNI: 
 

1. Ivan Penava,  predsjednik TZ 
2. Damir Radić, član 
3. Vinko Mijok, član 
4. Marijana Merunka, član 
5. Luca Štrobilijus, član 
6. Slavko Marjančević, član 
7. Zvonko Kovačić, član 
8. Vesna Novaković, član 
9. Zdenka Poljak, član 
10. Danijela Sovar, član 
11. Ante Stjepanović, član 
12. Žaneta Tokić, član 
13. Radivoj Došen, član 

 
 

14. Jasna Babić, direktorica Turističke zajednice grada Vukovara 
15. Tomislav Džanak, djelatnik Turističke zajednice grada Vukovara 

 
 
ODSUTNI: 

1. Milena Prodanović, član 
2. Marin Horak, član 
3. Nenad Bučko, član 
4. Maja Jović, član 
5. Antonijo Vrdoljak, član 
6. Martina Barić, član 
7. Divna Hodak, član 
8. Ankica Grahovac, član 
 

 
 
Gradonačelnik, ujedno i predsjednik Turističke zajednice, g. Ivan Penava, 
pozdravio je sve prisutne članove Skupštine, utvrdio potreban kvorum, te 
otvorio radni dio sjednice i predložio usvajanje dnevnog reda iz poziva. 
 
Članovi Skupštine predloženi dnevni red usvojili su jednoglasno, stoga je 
sjednica održana po sljedećem dnevnom redu: 



 
1. Otvaranje Skupštine i uvodna riječ predsjednika TZ grada Vukovara, g. Ivana 

Penave, gradonačelnika grada Vukovara 
2. Izbor radnih tijela: 

1. zapisničara 
2. dva ovjerovitelja Zapisnika 
3. verifikacijske komisije 

3. Izvješće verifikacijske komisije 
4. Izbor: 

1. osam članova Turističkog vijeća 
2. dva člana Nadzornog odbora 
3. jednog predstavnika Turističke zajednice grada Vukovara u 

Skupštinu Turističke zajednice Vukovarsko-srijemske županije 
5. Razno 

 
 
 
 

TOČKA 1. 
Otvaranje Skupštine i uvodna riječ predsjednika  

TZ grada Vukovara, g. Ivana Penave 
 
Predsjednik Turističke zajednice grada Vukovara, g. Ivan Penava, pozdravio je 
sve prisutne članove Skupštine. Predstavio se kao novoizabrani gradonačelnik i 
izrazio nadu da će dobro i uspješno surađivati sa članovima novog saziva 
Skupštine. Rekao je nekoliko riječi o sebi i svome dosadašnjem iskustvu u radu s 
Turističkim zajednicama. 

 
 
 

TOČKA 2. 
                                                            Izbor radnih tijela  
       (zapisničara, dva ovjerovitelja zapisnika i verifikacijske komisije) 
 
Za zapisničara je predložen Tomislav Džanak, a za ovjerovitelje zapisnika Vinko 
Mijok i Zvonko Kovačić. Za članove verifikacijske komisije predloženi su Žaneta 
Tokić, Vinko Mijok i Zvonko Kovačić za predsjednika. Predloženi članovi 
navedenih radnih tijela jednoglasno su usvojeni od strane nazočnih članova 
Skupštine. 
 

 
TOČKA 3. 

                                 Izvješće verifikacijske komisije 
 

Predsjednik verifikacijske komisije, g. Kovačić, upoznao je članove skupštine s 
tijekom predradnji koje su poduzete kako bi se formirala Skupština TZ. Sukladno 
visini učešća u ukupnim prihodima, TZ je uputila 52 poziva za članstvo u 
Skupštini, da bi imala potvrdne odgovore za 20 članova, koliko ih treba biti uz 
predsjednika TZ-a. 



Direktorica Turističke zajednice, gđa Jasna Babić, izvijestila je predsjednika 
Turističke zajednice, g. Ivana Penavu, te prisutne članove o njihovom radu i 
obavezama. Zapisnik je jednoglasno usvojen od strane nazočnih članova 
Skupštine. 

 
 

TOČKA 4. 
Izbor Turističkog vijeća, Nadzornog odbora i člana Skupštine Turističke 

zajednice Vukovarsko-srijemske županije 
 

Predsjednik Turističke zajednice, g. Ivan Penava, poziva članove Skupštine da 
predlože kandidate koji će činiti Turističko vijeće turističke zajednice grada 
Vukovara.  
 
Zvonko Kovačić smatra kako su u Turističkom vijeću potrebni novi ljudi. 
Predlaže sljedećih osam kandidata: Marina Horaka, Damira Radića, Vinka Mijoka, 
Lucu Štrobilijus, Zvonka Kovačića, Radivoja Došena, Žanetu Tokić i Danijelu 
Sovar. Zadnje navedena, gđa Sovar, odbija svoju kandidaturu jer smatra kako 
zbog svojih poslovnih obaveza neće moći redovito prisustvovati sjednicama 
Turističkog vijeća. Član TV, g. Slavko marjančević, predlaže Nenada Bučka ispred 
Borova,  kao osmog člana Turističkog vijeća. 
 
Prijedlozi za osam novih članova Turističkog vijeća jednoglasno su usvojeni od 
strane Skupštine turističke zajednice. 
 
Za članove Nadzornog odbora Zvonko Kovačić predlaže Damira Barnu i Dragana 
Mlakića. Smatra kako oni imaju dovoljno iskustva i znanja u obavljanju poslova 
vezanih za rad Nadzornog odbora, budući su prijašnjih godina bili članovi 
navedenog odbora. 
 
Navedeni članovi Nadzornog odbora jednoglasno su usvojeni od strane članova 
Skupštine Turističke zajednice. 
 
Zatim je na red došao izbor člana Skupštine Turističke zajednice grada Vukovara 
koji će vršiti dužnost člana Skupštine u Turističkoj zajednici Vukovarsko-
srijemske županije. Nekoliko članova Skupštine predložilo je Antu Stjepanovića 
za navedeno mjesto u Županijskoj Skupštini, te je prijedlog jednoglasno usvojen 
od strane članova Skupštine Turističke zajednice. 
 

 
TOČKA 5. 

Razno 
 

Predsjedavajući, g. Ivan Penava, otvara raspravu po ovoj točki dnevnog reda. 
 
Za riječ se javio g. Zvonko Kovačić koji je zatražio da se iznesu prijedlozi i vizije o 
djelovanju Turističke zajednice. On želi da se članovi Skupštine izjasne o planu 
rada Turističke zajednice do iduće godine i da taj plan rada predstave 
Turističkom vijeću. 



Predsjednik Turističke zajednice, g. Ivan Penava, komentira svoju ulogu u radu 
Turističke zajednice, smatra kako je turizam u gradu Vukovaru zapostavljen i 
nedovoljno razvijen. Također komentira rad Skupštine i Vijeća i govori o njihovoj 
ulozi u budućnosti Vukovara. Smatra kako treba više ulagati u rijeku Dunav i 
razvoj ribičkog turizma i infrastrukture. Naglašava važnost dijaloga i održavanja 
sastanaka na ovu temu kako bi grad Vukovar u budućnosti mogao stvoriti bolju 
ponudu za svoje goste; kao primjer spominje svoj nedavni posjet gradu Sinju i 
svom iskustvu s tamošnjim alkarima. Većina članova Skupštine i direktorica 
Turističke zajednice, gđa Jasna Babić, slažu se s njegovim razmišljanjem. 
 
Gđa Luca Štrobilijus, član Skupštine, smatra kako bi Grad Vukovar trebao više 
ulagati u Obiteljska poljoprivredna gospodarstva. 
 
Zvonko Kovačić se nadovezuje na problem neulaganja i neiskorištenosti 
nautičkog turizma, te Dunava općenito, s čime se apsolutno svi članovi Skupštine 
slažu. 
 
Zatim se otvara rasprava o pitanju park-šume i objekta Adica u kojoj najviše 
komentiraju članovi Skupštine Vinko Mijok i Zvonko Kovačić, kao i predsjednik 
Penava, te direktorica Babić. Raspravu zaključuje predsjednik TZ-a koji kaže 
kako se u taj objekt neće investirati, već podupirati u simboličnom smislu. 
 
Član Skupštine, g. Kovačić, raspituje se o Vučedolu. Na razgovor se nadovezuje 
direktorica Babić i daje nekoliko konstruktivnih prijedloga o razvoju 
novoizgrađenog arheološkog parka na Vučedolu. Predsjednik TZ-a, g. Penava, 
informira članove Skupštine o objektivnim problemima arheološkog parka, 
spominje visoke režije, probleme s vremenskih uvjetima , te ostale probleme. 
 
Član Skupštine, g. Mijok, govori općenito o problemu suradnje između pojedinih 
privatnih i javnih ustanova na području grada Vukovara. Nezadovoljan je s 
marketingom Gradskog muzeja Vukovar. Na temu se nadovezuje predsjednik TZ-
a, g. Penava, te ističe kako je i on nezadovoljan radom pojedinih ustanova s 
područja grada Vukovara. Ekskluzivno najavljuje skori početak rada 
novoformiranog odjela unutar Grada Vukovara pod nazivom Odjel za turizam i 
kulturu i time privodi kraju ovu sjednicu. 
 
Direktorica TZ-a, gđa Jasna Babić, zahvaljuje se svim članovima na raspravi, te se 
veseli budućoj suradnji sa članovima Skupštine. Kroz nekoliko rečenice osvrće se 
na ulogu Turističke zajednice grada Vukovara u gradu Vukovaru, te najavljuje 
skorašnji Vukovar film festival. 
 
Sjednica završava prigodnim poklonima i zahvalom predsjednika i direktorice 
TZ-a svim članovima Skupštine na njihovom dolasku. 
 
 
POČETAK SJEDNICE:  11,00 sati 
ZAVRŠETAK SJEDNICE:  12,30 sati 
 
U Vukovaru, 21.08.2014. g. 



ZAPISNIČAR:               OVJEROVITELJI  ZAPISNIKA:                   
          
 
Tomislav Džanak               Vinko Mijok 
 
 
             Zvonko Kovačić 
 
 
 
                  PREDSJEDNIK TURISTIČKE ZAJEDNICE 

               GRADA VUKOVARA:  
 
                                                     Ivan Penava, prof. 

                                                                  gradonačelnik grada Vukovara 


